

Register Now

Share on



Join us on May 29 - 30, 2014 for

LEADING WITH IMPACT

Now is the time to shine a light on your true leadership potential and discover your personal power...fuelled by your strengths, your values, your motivators, your wants and your dreams.

This experience will call you to become more of who you are, both personally and professionally.

(Offert en français le 12 et 13 juin)

[Appuyez ici pour plus de détails.](#)

When?: Thursday, May 29
(1:00-9:00)
Friday, May 30
(9:00 – 4:00)

Program includes:

- Day and a half retreat
- Includes all materials, meals, breaks, etc.
- 2 post-retreat personal coaching sessions

Where?: Maison Tait House
293, Main street Shediac

Price: \$1795
+ plus HST

What to expect?

You will leave this event armed with powerful knowledge about yourself, about what you want, about your leadership vision and the path you need to take to achieve that vision. You just have to roll up your sleeves, open your mind and listen to your intuition, as you experience new insights and wisdom. You will learn from other participants and the leader-coaches. During and after the program you will be coached and supported in managing the challenges to your leadership vision and plan.

Who should attend?

Leaders of others, business owners, sole entrepreneurs, individuals in positions of influence.

Register Now

 **FOR MORE INFORMATION CONTACT:**

Diane Allain
diane@yourimpactpartners.ca
506.743.1900



Diane Allain



Ann C. Ernst



Lynn Richard

MAKING AN IMPACT ONE LEADER AT A TIME.

Inscrivez-vous

Partagez sur



Joignez-vous à nous les 12 et 13 juin 2014 pour

Diriger avec **IMPACT**

Voici une occasion exceptionnelle pour faire la lumière sur votre véritable potentiel de leadership et prendre conscience de tout votre pouvoir... au travers vos forces, vos valeurs, vos motivations, vos désirs et vos rêves.

Cette expérience va vous amener à devenir le meilleur de vous-même, tant au niveau personnel que professionnel.

Quand? : Jeudi, le 12 juin
(13h à 21h)
Vendredi, le 13 juin
(9h à 16h)

Le programme comprend :

- Une journée et demi de retraite
- Inclus le matériel, tests, repas, etc.
- 2 sessions de coaching individuel

Où? : Maison Tait House
293, rue Main, Shediac

Prix : 1650\$ jusqu'au 12 mai
1795\$ à partir du 13 mai
* plus TVH

Épargner
145\$

À quoi s'attendre?

À la fin du programme vous aurez de puissantes connaissances sur vous-même, sur ce que vous voulez vraiment, votre vision du leadership et sur le chemin à parcourir afin d'atteindre cette vision. Vous aurez simplement qu'à retrousser vos manches, être ouvert et à l'écoute de votre intuition, tout en expérimentant des notions et des idées nouvelles. Le programme permet des apprentissages riches entre participants et lors des sessions coach-leader. Pendant et après le programme, vous serez ainsi guidé et soutenu tout au long de votre processus de développement de leadership.

Qui devrait participer?

Les dirigeants, les propriétaires d'entreprises, les entrepreneurs, les personnes en position d'influence.

Inscrivez-vous

 **POUR EN SAVOIR PLUS
CONTACTER:**

Diane Allain
diane@yourimpactpartners.ca
506.743.1900



Diane Allain



Ann C. Ernst



Lynn Richard

FAIRE LA DIFFÉRENCE, UN DIRIGEANT À LA FOIS